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Sprawozdanie z działalności Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Suwałkach za okres od 5 grudnia 2006 r. do 21 października 2008r. 

 

Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego została powołana uchwałą nr 

II/20/06 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 listopada 2006 r. w sprawie 

ustalenia nazw i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miejskiej                 

w Suwałkach oraz uchwałą nr III/23/06 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia            

5 grudnia 2006 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej               

w Suwałkach.  

Do składu Komisji zostali powołani radni:  

1. Ryszard Ołów – przewodniczący,  

2. Roman Dębski,  

3. Krzysztof Ołowniuk,  

4. Adam Ołów,  

5. Sławomir Szeszko,  

6. Stanisław Sieczkowski,  

7. Tadeusz Szymańczyk,  

8. Tadeusz Zamaro. 

 Wskutek zrzeczenia się mandatu z pracy w Komisji zrezygnował Adam 

Ołów (25.04.2007 r.). Po zmianach w składzie Rady akces do pracy w Komisji 

zgłosił Ryszard Perkowski (30.05.2007 r.), który został wiceprzewodniczącym 

Komisji. Obecnie Komisja pracuje w wymienionym składzie.  

Komisja wykonywała swoje zadania zgodnie z regulaminem pracy 

przyjętym na posiedzeniu Komisji w dniu 19 grudnia 2006 roku oraz w oparciu   

o roczne plany pracy przyjmowane przez członków Komisji. Omawiała równieŜ 

zagadnienia, które były kierowane przez prezydenta miasta, a takŜe zgłaszane 

przez radnych. Realizacja zagadnień została odzwierciedlona w protokołach. 

 W okresie od 5 grudnia 2006 roku do 21 października 2008 roku Komisja 

odbyła 28 posiedzeń, omówiła zagadnienia wynikające z planu pracy, 

wypracowała 112 opinii do projektów uchwał skierowanych na sesję Rady oraz 
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41 opinii dotyczących przyjęcia działek do planu sprzedaŜy. Komisja opiniowała 

równieŜ wnioski o przydział mieszkania z puli przeznaczonej do dyspozycji 

Prezydenta. 

W ciągu dwóch lat Komisja zajmowała się sprawami dotyczącymi: 

- budŜetu miasta,  

- planów zagospodarowania przestrzennego miasta, 

- zasadami gospodarki komunalnej i mieszkaniowej,  

- analizą stanu zasobów mienia gminnego, 

- obrotu nieruchomościami oraz wykorzystaniu gruntów rolnych, 

- selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, 

- ochrony środowiska, wód, powietrza atmosferycznego, gospodarki wodnej, 

- zadrzewiania miasta oraz estetyki miasta, 

- oznaczania kategorii dróg, 

- nadawania nazw ulicom, placom i rondom, 

- utrzymaniem miejsc pamięci narodowej. 

Analizowała działalność i realizację zadań spółek i zakładów komunalnych: 

- Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółki z o.o. w Suwałkach, 

- Zakładu Utylizacji Odpadów Komunalnych w Suwałkach, 

- Zakładu Usług Komunalnych w Suwałkach, 

- Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach, 

- Parku Naukowo-Technologicznego Polska-Wschód w Suwałkach, 

- Spółki „Targowiska Miejskie”. 

Na posiedzeniach opiniowała projekty uchwał dotyczące podwyŜszenia kapitału 

zakładowego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej, Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji                

w Suwałkach, Parku Naukowo-Technologicznego Polska Wschód w Suwałkach, 

a takŜe wyraŜała zgodę na zbycie działek przez Park Naukowo-Technologiczny. 

Komisja zaopiniowała: 

- „Program ochrony środowiska miasta Suwałki na lata 2008-2013”, 
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- „Program zapobiegania bezdomności psów w mieście Suwałki”, 

- Program gospodarowania gminnym zasobem mieszkaniowym na lata 2007 

– 2015”. 

Wnikliwie analizowała miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego 

przedkładane do zaopiniowania – tego zakresu dotyczyło 46 opinii. 

Komisja zajmowała się aktualizacją Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

Miasta Suwałki na lata 2008 – 2011 oraz Strategią ZrównowaŜonego Rozwoju 

Miasta Suwałki do roku 2020. 

Przyjęła informację i omówiła realizację „Programu rozwoju budownictwa 

komunalnego w Suwałkach” oraz „Program rewitalizacji zabytkowego 

śródmieścia Suwałk”. 

Opiniowała projekty budŜetu miasta oraz sprawozdanie z wykonania 

budŜetu miasta za dany rok, a takŜe opiniowała taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz ceny biletów za 

przejazdy środkami komunikacji miejskiej. 

Przyjmowała informację o działalności Miejskiego Rzecznika Praw 

Konsumenta oraz z wykonania planu finansowego Miejskiego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym. 

W gestii Komisji leŜało równieŜ opiniowanie projektów uchwał w sprawie 

nadawania nazw ulicom, placom i rondom oraz w sprawie określenia liczby 

nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką. 

W posiedzeniach Komisji brał udział prezydent miasta, zastępcy prezydenta, 

pracownicy wydziałów Urzędu Miejskiego, prezesi spółek komunalnych, 

przewodniczący rad nadzorczych, pracownicy przedsiębiorstw. Zagadnienia 

budzące wątpliwości były wyjaśniane zainteresowanym.  

        Przewodniczący Komisji  
       Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
 

               Ryszard  Ołów 
 
 


